



Message from the Chairman

Newsletter n° 35

Date : 8 May 2021

<p>Chers amis du GEM&L,</p> <p>Notre colloque international s'est déroulé pour la première fois en ligne du 10 au 12 mai 2021 à l'EM Strasbourg. Ce colloque a été un grand succès avec 37 papiers de haut niveau, la participation de 7 doctorants qui ont présenté de très bons papiers. Au total 68 inscrits venant de 17 pays et de 4 continents.</p> <p>Nous remercions vivement Hélène Langinier et le laboratoire de recherche Humanis, dirigé par le professeur Sébastien Point, qui ont été la cheville ouvrière de ce colloque en ligne. Un grand merci aussi à nos conférenciers, Professeur Sebastian Reiche (IESE), Professeur Christoph Barmeyer (Université de Passau) et Professeur Eric Davoine (Université de Fribourg) et aux participants de la table ronde, animée par Dr. Betty Beeler, Professor Mary-Yoko Brannen, Professor Terence Mughan, Dr. Kevin Mac Gabhann, Dr. Mary Vigier and Dr. Hélène Langinier.</p> <p>Nous sommes très heureux de vous annoncer que le prochain colloque du GEM&L aura lieu en présentiel à Passau (Germany) du 19 au 21 mai 2022. Professeur Christoph Barmeyer et son assistante Madeleine Bausch sont prêts à nous accueillir dans le magnifique cadre baroque de Passau, sur les bords du Danube. Notez bien les dates dans vos agendas. Vous allez bientôt recevoir l'appel à communications.</p> <p>Autre date à retenir, le 6 octobre 2021, date du second GEM&L & GSOM joint Symposium de Saint-Petersbourg. Cette fois-ci encore online comme l'an dernier.</p> <p>Enfin un troisième rendez-vous à ne pas manquer : le 4^{ème} GEM&L Webinar. Notre invitée est le professeur Susanne Tietze que toute la communauté du GEM&L connaît bien. Ce</p>	<p>Dear GEM&L friends,</p> <p>Our annual international conference took place online for the first time from 10 -12 May 2021 and was hosted by EM Strasbourg. It was a great success with 37 high level papers and the participation of 7 doctoral students who presented their research. In all, 68 people from 17 countries and 4 continents attended.</p> <p>We are extremely grateful to Hélène Langinier and the Humanis research laboratory run by Professor Sébastien Point who together master-minded this online event. A big thank you also to our keynote speakers, Professor Sebastian Reiche (IESE), Christoph Barmeyer (University of Passau) and Professor Eric Davoine (University of Fribourg) and to the participants of the roundtable, moderated by Dr. Betty Beeler: Professor Mary-Yoko Brannen, Professor Terence Mughan, Dr. Kevin Mac Gabhann, Dr. Mary Vigier and Dr. Hélène Langinier.</p> <p>We are very pleased to announce that the next GEM&L conference will take place in Passau (Germany) from 19 – 21 May 2022. Professor Christoph Barmeyer and his assistant Madeleine Bausch will welcome us in the magnificent baroque setting of Passau on the banks of the Danube. Please note the dates in your diary. You will be receiving the call for papers shortly.</p> <p>Another date to remember is 6 October 2021, when the second GEM&L & GSOM joint Symposium of Saint-Petersburg will take place. It will be an online event again like last year.</p> <p>Finally, there is a third rendez-vous you must not miss: the 4th GEM&L Webinar. Our guest is Professor Susanne Tietze who is well known in the GEM&L community. This webinar will take</p>
---	---

webinar aura lieu vers la fin octobre. Nous vous communiquerons la date précise début septembre.

En attendant de vous retrouver à l'automne, nous vous souhaitons un bel été et de très beaux colloques.

Dr. Philippe Lecomte
President of GEM&L

place at the end of October and we will inform you of the exact date early in September.

We look forward to being in touch with you again in the autumn and in the meantime wish you a good summer and conference season.

Translation by Dr. Jane Kassis-Henderson

